

Datum: 20251124

Klubbstugan - Anklam klockan 19:00



1. Mötets öppnande:

- a. Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat

2. Närvarande:

- a. Margareta Wertsberg
Lennart Johannesson
Kristina Torstensson
Eva Signal
Lars "Teddy" Fredriksson
Claes von Gegerfeldt
Sara Eronn
Jessica Alenius

Anmält förhinder:

Lena Ytterberg
Britt Bech
Christina Andersson
Sanna Wendel

3. Val av justerare

Att jämte ordförande justera protokollet valdes Lennart Johannesson

4. Godkännande av dagordning:

Dagordningen godkändes

5. Rapport från grupperna:

i. Valberedning

Vi söker fortfarande en ny ordförande.

Många är tillfrågade. Sara Eronn står till förfogande om någon ersätter henne i Tävlingssektorn. Inte heller där får vi "napp". Vi fortsätter att söka.

Våra medlemmar kan till styrelsen nominera fler/andra förslag fram till 15/12.

Vårt förslag finns på hemsidan och FB sedan 15/11.

V-berättelse och v-plan inlämnat till Olof i oktober.

ii. Agility

Ingen representant närvarande

iii. Utbildning

Ingen representant närvarande

iv. IT/Hemsida

Det fördes diskussioner kring klubbens närvaro på facebook, vi har både en officiell sida och en medlemsgrupp. Förslaget som lades fram var att den officiella sidan ska administreras av klubbens sekreterare, mötet tyckte att detta förslag var bra och vi ska försöka genomföra ett byte av administratör.

v. Mental

Mentalgruppen kommer att bygga "garaget" nästa helg (29-30/11 . Jessica tog upp frågan om mat till de som hjälper till samt de som går utbildning samma helg.

Årets sista MH är genomfört med 10 ekipage vilket gick bra.

Datum för nästa års MH/MT är följande:

8 jan planeringsdag med funktionärer

7 feb Brush up alt 14/2

8 feb MH alt 15/2

14 mars MH

18 april MH

23 maj MH

6 juni MT

22 aug MH

12 el 13 sept MH

19 el 20 sept MT

17 el 18 okt MH

14 el 15 nov MH (Detta datum krockar med tävling så det får ändras)

Gällande de tillfällena med dubbla datum vill styrelsen att mentalgruppen väljer söndagen så att det inte skapar besvär med funktionärer.

Besiktning av banan ska genomföras.

vi. Köket

Köket har precis haft en lyckad tacksägelsefest, köket har bemannats vid 29 tillfällen det senaste året, till nästa år måste fler av klubbens medlemmar hjälpa till.

Det bestämdes att köket ordnar mat med m.m. för de aktiviteter som är på klubben. Hålls tävlingar på annat håll får den som är ansvarig för aktiviteten ordna maten själv.

Frågan om regler för funktionärsmat/fika på tävlingar diskuterades av mötet. Mat och vatten/måltidsryck och kaffe på maten ingår. Läsk, fika och godis får man själv stå för.

vii. Tävlingsförarna

Har haft möte där budget och verksamhetsberättelse/plan har diskuterats

Gruppen kommer att genomföra två träningstävlingar i april/maj i bruks och lydnad

1 Maj är det hitta tävling

Samt två träningstävlingar i september/oktober i bruks och lydnad

viii. Stuga

Stugan behöver målas till våren och golvet måste stämpas upp på ett ställe.

Det är problem med möss som tar sig in och drar loss isolering, det är ett problem som är svårt att lösa rent byggtekniskt. Kristina kontrollerar ifall vi har någon skadedjursförsäkring och återkommer (Frågan kring försäkring är kontrollerad, klubben har ingen sådan försäkring men kan teckna en)

Tänk på att göra stekhällen ren innan användning, använd olja och torka av den noggrant innan användning.

Traktorn kommer att säljas genom klaravik och för att kunna göra det behöver vi beställa ett nytt registreringsbevis

Belysning på parkeringen: Teddy har kollat upp priser för belysningen. Lena Ytterberg har ansökt om bidrag hos Naturskyddsföreningen men det dröjer innan vi får besked. Teddy kommer att genomföra arbetet till våren.

Nya vattenfilter är inköpta.

ix. Läger

Ingen representant närvarande

x. Rally

Det är tveksamt ifall KM i rallylydnad kommer att kunna genomföras då det är för få personer som har möjlighet att arrangera.

xi. Specialsök

KM i specialsök är den 14/12
Bodil och Marie åker på funktionärsträff i Helsingborg den 29/11

xii. Nosework

KM i nosework håll den 18/12

xiii. Frivillig

20/12 hålls anlagstest, kurs är igång och den 9-10/5 är det behörighetsprov.

xiv. Mark

Ingen representant närvarande

xv. Tävling

Sista tävlingen för året är genomförd, de tävlande verkade vara nöjda.

xvi. Skydd

Ingen representant närvarande

6. Priser till årsmötet

Mötet diskuterar hur priser ska fördelas på årsmötet:

Gällande klubbmästerskap kommer priser att delas ut priser till första, andra och tredje pris i nybörjarklass (startklass m.m.), övriga klasser slås ihop och första andra och tredjepris delas ut. I de grenar som har flera nybörjarklasser slås dessa ihop till en.

Det samma gäller Barometern

Gällande priser för uppflyttning kommer endast ett pris delas ut per ekipage delas ut för uppflyttning från lägsta klassen.

7. Övriga frågor från grupperna

Tävlingsgruppen föreslår att specialsökstävlingarna läggs under specialsökgruppen. Det finns en administrativ vinst att göra detta. Det beslutas att genomföra detta

Mötet har en fråga till utbildningsgruppen om vad som hände med Hoopers. Klubben har utbildat instruktörer men inga kurser har hållits.

8. Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna

9. Beslut tagna sedan föregående möte

Inga beslut tagna sedan förra mötet

10. Ekonomi

Sparbanken Skåne 319 178,18

Placeringskonto 229 430,30

Räntekonto (bundet) 0,00

Företagskonto 83 535,47

Kortkonto 6 212,41

Total 319 178,18

Vi har minskade intäkter gällande kursverksamhet i jämförelse med tidigare år.

Trädgårdstraktorn ska säljas, det bestämdes att Claes von Gegerfeldt får köpa den

11. Inkomna skrivelser

- a. Inbjudan: funktionärsträff specialsök - SBK-skåne, vi har representanter som delar i denna träff.
- b. Kallelse till distriktsmöte - SBK-skåne. Margareta och Olof deltog i mötet.
- c. Studieförbundet - händer inom kultur, miljö och mycket mer
- d. Förtjänstecken - Lennart tittar över detta.

12. "Nyanläggning" av appellplanen

Malenagymnasiet kan antagligen ta på sig och göra detta som ett led i elevernas utbildning. Någon representant från dem måste räkna på det.

Frågan ifall planen går att använda och hur lång tid det tar för den att etablera sig diskuterades.

Ett förslag är att fixa till agilityplan före appellplan.

Kristina ska prata med Victoria Westesson

Inga beslut fattades

13. Täta mushål

Se punkt: Stuga

14. Städning

Mötet diskuterade lite olika förslag på hur vi ska göra med städning av klubbstugan. De alternativ som diskuterades var:

- Kristina informerade om hur de gör på Veberöds brukshundklubb, de har anställt en pensionär som städar några timmar i månaden
- I Lund ligger städningen utlagt som ett schema på grupperna, och grupperna fördelar arbetet inbördes.
- Ett annat alternativ är att ha fixardagar med städning av klubbstugan oftare

Vi beslutar att frågan kommer att lyftas på årsmötet

15. Lydnadstävling

Klubben kommer att arrangera lydnadstävling, kvällstävling, den 14 augusti. Alla klasser kommer att genomföras. Stina Rodenstam kommer att hålla i klass 2 och 3 och vi hoppas att någon av de som kommer gå SBK-skånes workshop om att dirigera de lägre klasserna kan hålla i dem.

16. Trettondagsträff

Den 6 januari är det trettondagsträff. Klockan 11:00 börjar det. Det blir tipspromenad och våfflor.

17. Distriktsmöte

Margareta berättar om vad som sades på mötet, det viktigaste som togs upp var att distriktet skulle skicka en skrivelse gällande höjningen av den administrativa avgiften. Som det är sagt nu kommer klubbarna få bära den kostnaden men skrivelsen handlar om att den bör ligga på de tävlande i stället

18. Nästa möte

Nästa möte är den 15/12 klockan 19:00

19. Mötet avslutas

Ordförande tackar för mötet och förklarar det avslutat.

Mötesordförande: Margareta Wertsberg

Protokollförare: Olof Wahlberg

Justerare: Lennart Johannesson